
 

1 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i 
Froland Motocross Klubb 

 
Styret viser til innkalling til årsmøte av 02. februar 2024. 
 
Årsmøtet avholdes den 11. 03.2024 på Agder Storbilskole på Skrubbedalsveien 7, 4848 Arendal. 
 
Under følger saklisten for årsmøtet: 
Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 
Sak 2: Velge dirigent 
Sak 3:  Velge protokollfører 
Sak 4:  Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  
Sak 5:  Godkjenne forretningsorden 
Sak 6:  Godkjenne innkallingen 
Sak 7:  Godkjenne saklisten 
Sak 8:  Behandle idrettslagets årsberetning 
Sak 9:  Behandle 

Sak 9.1 Idrettslagets regnskap  
Sak 9.2 Styrets økonomiske beretning 
Sak 9.3 Behandle kontrollutvalgets beretning 

Sak 10: Behandle forslag og saker    
Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 
Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 
Sak 13: Behandle idrettslagets organisasjonsplan  
Sak 14: Foreta følgende valg: 

14.1 Styre: 
14.2 Kontrollutvalg: 
14.3 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd  

    gis styret fullmakt til å oppnevne delegeater. 
14.4 Valgkomité 
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Sak # 8 
Årberetning for Froland Motocross klubb 

 

Styret har i 2023 bestått av: 
 
Leder: Edgar Oland  
Nestleder; Ole Jacob Lunderød  
Kasserer; Ole Bjørn Lindland  
Barneidrettsansvarlig; Daniel Fosseli  
Styremedlemmer; Kim Stein Johnsen, Tina Helen Tvedt, Julian Halvorsen, Lene Merete  
Knutsvik  
Varamedlem:  Ole Jakob Forsberg 
Styremedlem Julian Halvorsen trakk seg ut av styret i løpet av året og Ole Jacob Forsberg har 
derfor kommet inn som fast styremedlem. 
 

Styrets arbeid 
 
Styremøter: 
Det er avholdt 4 styremøter i 2023. 
 
Spesielle oppgaver: 
Det har tatt mye tid å få behandlet en mindre omregulering på ny barnebane. Denne 

er satt på vent, da kommuneplanen (Bøylestad) er sendt til departementet for 

vurdering, og den står fortsatt på vent. 
Det ble sendt 2 delegater på MSK 2023. (Ole Jacob Lunderød og Kim Stein Johnsen) Kim 

Stein Johnsen sitter også i arbeidsgruppen (AMX) for motocross. Kim har fulgt flere 

møter over teams i løpet av året og foresetter sitt engasjement i 2024. I tillegg var Jim 

Reinertsen og Kenneth Bang tilstede for å snakke om NESS 
 
Aktivitet: 
Vi begynte året med en fin påsketur til Danmark. Vi hadde 4 baner på 4 dager, alle i pent 

vær og utrolig artige trasèr. Ble utrolig bra kjøring og det var artig å se utviklingen gutta 

fikk på sand etter en dag på den løse sanden i Skagen. 
Det har vært stor aktivitet på Jomås i 2023. Det ble tidlig i 2022 sendt inn en søknad om 

mindre regulerings endring av reguleringsplanen for Froland Mx, for å få plass og utvikle 

en ny barnebane. Pga. støy klage fra nabo, ble det krevet en ny støytest av 

statsforvalteren, denne er utført i slutten av 2022. Saken er etter dette satt på vent da 

Froland kommune har klaget på 
innsigelsen fra Statsforvalteren ang. Bøylestad- Denne klagen angår ikke oss, men gjør at 

vi (med flere) blir satt på vent til departementet har avgjort den. Dette har tatt mye mer 

tid enn forventet, og arbeidet vi håpet skulle være godt i gang og ferdistilt, er utsatt nok 

engang. 
I løpet av 2023 har vi fått på plass ny toalettbrakke, terrassen er ferdigstilt både oppe og 

nede, veien har fått en stor utbedring ned til banen, ny klokke er på plass . Det er fylt på 

med rundt 700 tonn masse på banen, samt 50 tonn med vei-grus til å reparere veien ned 

til depoet. 
Vi har transportert og løftet på plass ca.20 betongblokker til å støtte opp masse mot 

depoet. Maskinene fikk på vinteren en omfattende vedlikehold. Planneringsskuffen ble 

sveist opp og forsterket av PS anlegg og «harv» ble sveist opp av Bekkelund & Knutsen. 

Det ble ikke fullsponset men vi slapp unna med å kun betale for stålet og en symbolsk 

sum for arbeid. 
 
Det har vært flere dugnader hvor det har vært godt oppmøte og noen med veldig lite 

oppmøte. For øvrig en sesong med alle ytterpunkter. Ekstrem tørke, ekstremt vått og 

oversvømmelser, lyn og ødelagt utstyr samt veldig tidlig snø. 
Sivilforsvaret har leid banen for øvelse og banen ble leid ut til testing av bil ved NIO 
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Klubben har avholdt: All Star, klubbløp og Dennis Todler har hatt treningssamling. Vi har 

hatt en gjeng som har trent med Steven Larsen i Kristiansand. 
Avholdes av Tiurleiken utgikk, da vi ikke greide å få nok personer til dugnad dessverre. 
 
I motocross har vi hatt stor deltakelse på østlandscup, vestlandscup, All Star, NM og 

lokale løp. Klubben stilte med NM lag bestående av Christoffer Olsen, Jørgen Kile og 

Matz Oscar Lunderød. De var litt uheldige da det ble noen skader, og Jørgen kjørte med 

skade som ikke var optimal. En misforståelse på tidsskjema gjorde at laget kom for seint 

til B-finale ventesonen og fikk ikke 
delta. Laget måtte dermed stå over B finalen og rykket ned til C finale -som de vant. Vi 

mener at vi har mye bra å bygge på til Lag NM 2024 og at vi har potensiale til et bra resultat 

i A finalen som kommer på Elverum 31.August. 
 
 
I enduro/Ness serien har flere fra Froland motocrossklubb deltatt . Den beste plasseringen  ble til Svein Olav 

Vaa (14-29) med en tredjeplass sammenlagt og etter det  Kenneth Bang (30-39)med en 4de plass sammenlagt.
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Vi har hatt stor deltakelse i Østlandscup. Der klubben har vært deltakende i alle klasser 

gjennom sesongen. Christopher fikk sammenlagt 8.plass i MX2 og sammenlagt 6.plass i 

MX åpen. Meget sterkt tatt i betraktning av deltakelsen i nivået. 
 
Klubben har fått tildelt spons fra en rekke aktører i løpet av året.  
Vi retter en stor takk til: 

 

Takk til Agder Sparebank for gave på 20 000kr 

 

Takk til Skarpnes for sponsing av 5000kr 

 

Takk til Amiga Garderober for sponsing av 5000kr 

 

Takk til Dollarstore for sponsing av 5000kr 

 

Takk til Tallak Tveit med sponsing av 5000kr 
 

Takk til Vidar Dalen for spons av diesel 

5000kr. 

 

Takk til Kenneth Tveit for spons av diesel 

på 5000kr 
 

Takk til Jan Magnussen på Transportservice for spons av 1000 liter diesel 
 

Takk til Raymond Aronsen for lån av lastebil til transport av sand fra 

indre sandtak Takk til Olav Lindstøl for lån av lastebil og Nils Morgan for 

kjøring av sand. 
 

 
Vi er stolte over dugnadsånden i klubben. Kiosken har vært åpen stort sett hele 

sesongen, men med enkelt vareutvalg. Takk til de som jobber med kiosken, den er et 

sosialt samlingssted. 
Det er utført mye dugnad på banen både før, under og etter sesongen. 
Her nevnes bane, reparasjon av vannpumpe, gjerder, rydding av containere samt 

nedvask. Maskiner er blitt vedlikeholdt. Banen har blitt preppa jevnlig gjennom hele 

sesongen. Det blir lagt ned utallige timer med dugnad for klubben gjennom året. Bare for 

å drifte treninger hver uke så 
er det sikkerhetsledere, kiosk, banepreparering, vanning i forkant av trening, for og 

etterarbeid osv. I tillegg kommer større vedlikeholdsarbeid og oppgraderinger, og 

administrativt. Det har vært mye aktivitet på treninger. Mange barn som har begynt å kjøre. 

Mange nye ansikter. Vi søker kontinuerlig om midler til å oppgradere banen og lokalene. 
 
Styret vil med dette takke alle som har gjennom året har stilt opp på aktiviteter for 

fellesskapet: Dugnader på bane, løpsarrangement, prepping og kiosk planlegging og 

gjennomføring 

 

 
Medlemstall: 
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 2023 
Kvinner 45 
Menn 265 
Totalt 310 

 
Medlemsutvikling: 
 

År 201

8 
201

9 
202

0 
202

1 
202

2 
202

3 Tota

lt 
187 200 200 295 331 310 

 
 
 
 
 
 

  Sak: #9.1 
Styrets  regnskap 
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Sak # 9.2  
Styrets økonomiske beretning. 
 
Klubben har hatt noe lavere inntekt enn budsjettert da Tiurleiken arrangement utgikk og litt 
lavere inntekt på kontingent.  



 

9 
 

Vi har hatt inntekter som forventet i forbindelse med Allstar, aktivitetsdager etc.  
Vi har fått betydelig støtte til diesel som har kommet godt med. Dette fremkommer ikke på 

inntektene siden det har kommet inn som direkte gaver. (se takk til sponsorer) 
  
Posten med inntekt for medlemskontingent må vi presisere at inkluderer også baneavgift da    

det kommer inn som èn bolk, sum 154.245 post 3920 
 
 Det har kommet inn en god sum på lokale aktivitetsmidler og tippemidler post 3443. 
Grasrotandel stod for kr 93.366 post 3962. 
 
Posten for kiosk inntekter og utgifter avviker noe pga at innkjøp av klær inngår i kiosk innkjøp. 
Post 4301 og 3205 
 
Det ble kjøpt inn to flotte lyssterke digitale utendørssklokker. Post 6580 
 
Post 6860 viser til møte på motorsportkonferansen og trenerutdannelse.  
 
Som forventet og i tråd med årsmøtet i fjor så ble det store investeringer knyttet til vann,  
Toaletter og ferdigstillelse av terrasse. (brønnborring/innkjøp av konteiner og tank etc) 
Post 7793 / 6600 / 7792 
 
Underskuddet ble omtrent som budsjettert: 301.190kr 
Froland motocrossklubb hadde pr.31.12.23 en beholdning à: 209.261kr på bankinskuddkonto. 
Froland motocrossklubb hadde pr.31.12.23 en beholdning à: 60.461kr på makinfondkonto. 
Froland motocrossklubb hadde pr.31.12.13 en beholdning à: 11kr på klubbhuskonto. 
 
Total beholdning: 269.734,70kr. 
 
Til ferdigsstillelse av barnebane har vi overført posten fra 2023 til 2024 post 7791.  
 
Sak #9.3 
Kontrollutvalgets beretning 
 



 

10 
 

 
 



 

11 
 

 
Sak # 10 
Behandle forslag og saker 
 
 

 
Sak 1: 
Forslag: Fjerne “depothopp” 

             Forslagsstiller: Kim S Johnsen 
 
              Jeg opplever at hopp nr2, dvs det store hoppet nærmest parkeringen og som de fleste kjenner       

som “Depot-hoppet” ikke fungerer så veldig bra. Det blir raskt nedslitt og det er en del ugreie 
situasjoner der. Nå er vi ganske heldige på Jomås med at vi har veldig mange hopp som er veldig 
gode og trygge andre steder på banen. Så jeg ønsker at vi tar det bort, og får istedenfor et lengre 
strekk i myk sand. Fordelene jeg vil trekke frem er sikkerhet, -enklere å kontrollere overvann, -
mer bredde på trasè, -få ned støy fordi var tar motorlyden ned fra mange meter oppi luften til 
ned på bakken og sist at vi får et element av langt sand-strekk. 

 
Styrets innstilling: Positive til tiltaket. 
 
 
 
 
Sak #11 
Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 
 
Medlemskontingent:  
Enkelt medlemskontingent 600 kr 
Familemedlemskap: 700  
 
Treningsavgift: 650 kr 
Treningsavgift pr. dag: 150 kr 
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Sak # 12 Budsjettforslag 2024 

Budsjettnavn Budsjett 2024  
   

   

3100 Salgsinntekter, avgiftsfri 60 000 

3101 Salg av klubbtøy 5 000 

3104 Leie av sykler 0 

3105 Leie transponder 1 000 

3123 Sponsorinntekt, avgiftsfri 0 

3205 Kiosksalg etc. 30 000 

3320  Start Avgifter Stevner 0 

3323 Baneavgift 10 000 

3401 Offentlige Driftstilskudd 0 

3443 Tilskudd Norges Idrettsforbund 70 000 

3920 Medlemskontingenter 150 000 

3930 Treningsavgifter 3 000 

3932 Moms kompensasjon NMF 50 000 

3962 Inntekt grassrotandel. 90 000 

 Like muligheter  

  469 000 

   

   
4110 Stevneutgifter -15 000 

4111 Diverse klubbaktiviteter -10 000 

4301 Varer til kiosk -20 000 

6320 Renovasjon, vann, avløp mv. -10 000 

6341 Strømutgifter LOS -10 000 

6343 Skadedyrbekjempelse 0 

6390 Annen kostnad lokaler -5 000 

6491 Grunnleie -65 000 

6550 Driftsmaterialer -1 000 

6557 Rep. og vedlikehold elektrisk -10 000 

6580 Idrettsutstyr -10 000 

6600 Reparasjon og vedlikehold bygninger -30 000 

6601 Reparasjon og vedlikehold bane -30 000 

6602 Reparasjon og vedlikehold vanningsanlegg -10 000 

6603 Reparasjon og vedlikehold, annet -10 000 

6605 Banegodkjenning -6 000 

6621 Reparasjon og vedlikehold crossere -1 000 

6622 Reparasjon og Vedlikehold Maskiner -10 000 

6800 Kontorrekvisita (Res) -1 000 

6810 Datakostnad -9 000 
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6820 Trykksaker 0 

6860 Møter, kurs, oppdatering etc. -25 000 

6862 Møte utgifter -15 000 

7001 Diesel Maskiner -40 000 

7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig 0 

7320 Reklamekostnader 0 

7410 Kontingenter, ikke fradrag -15 000 

7415 Påmelding serier, turneringer etc -15 000 

7500 Forsikringspremier -25 000 

7770 Bank og kortgebyrer -500 

7791 Flytting barnebane mm -50 000 

7792 Vannboring inkl. pumpe mm 0 

7793 WC Brakke/Conteiner 0 

8140 Rentekostnader ikke fradragsberettiget -200 

 Like muligheter -20 000 

  -468 700 

   

 SUM 300 
 
 
 
 
 
Sak #13  
 
Organisasjonskart:  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Årsmøte

Kontrollkomiteen: Velges årlig

Leder

Ett medlem

Styret: Velges årlig

Leder

Nestleder

Kasserer

1 Barneidrettsansvarlig

4 Styremedelemmer

1 Varamedlem

Valgmoiteen:
Velges årlig.

Leder

Ett Medlem

Ett Varamedlem



 

14 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sak #14.1: 
 
Valgkomiteens innstilling 2023  
Hovedstyret:  
Leder: Tina H Tvedt  
Nestleder; Ole Jacob Lunderød  
Kasserer; Ole Bjørn Lindland  
Barneidrettsansvarlig; Edgar Oland  
Styremedlemmer; Kim Stein Johnsen, Mads Solberg, Linda Thaule, Odd Einar Birkeland 
Varamedlem:   
Ole Jakob Forsberg  
 
Valgkomiteen har forespurt de som er innstilt om de ønsker disse vervene, noe de gjør.  
Valgkomitéen har i tillegg notert ned kandidater som kunne tenke seg å stille til valg ved senere 
anledning. 
 
 

 
Sak #14.2: 
 
Kontrollutvalg:  
Styret anbefaler og har forespurt følgende kandidater:  
 
Susanne Storemyr 
Vidar Dalen 
 
Sak # 14.3: 
Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd  
gis styret fullmakt til å oppnevne delegater. 
 
Sak # 14.4: 
 
Valgkomité:  
Styret anbefaler og har forespurt følgende kandidater:  
 
Anders Høgseth ( leder) 
Frank Greger Gran (medlem) 
Bente Lindland (Vara) 
 


